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Pár jarních pranostik . . .

Časné jaro - mnoho vody, jarní deště - mnoho škody.

Chladné a vlhké jaro přivozuje
neúrodný rok. 

Studený a mokrý duben plní
sklepy a sudy.

Brambory sázej na svatého Marka
- bude jich plná jamka.

STAROSTA OBCE INFORMUJE!
Zastupitelstvo obce na svém zasedání dne 26. 2. 2015 schválilo rozpočet obce Dolo-

plazy na rok 2015, v němž je zahrnuto několik akcí, které Vám nyní přiblížím….
Jednou z akcí je, že obecní prodejna v letošním roce dozná velkých stavebních úprav.

Budeme opravovat střechu, která bude nově sedlová. 
Zastupitelstvo obce podalo žádost na dotaci do programu „Obnova venkova“, kde

jsme se svojí žádostí uspěli a dostali jsme 300.000 Kč na tuto opravu. V současné době
se chystáme podepsat smlouvu na tuto finanční částku s Olomouckým krajem a připravu-
jeme výzvu, ve které chceme oslovit několik firem, které se zúčastní výběrového řízení
na zhotovitele stavby. Samotná rekonstrukce by měla začít nejpozději v červnu tohoto
roku a měla by být ukončena se všemi náležitostmi v říjnu 2015. Od této rekonstrukce
si zastupitelstvo obce slibuje zlepšení prostředí v naší obecní prodejně, do které opravdu
hodně zatékalo. Provoz prodejny by neměl být žádným způsobem během stavby omezen. 

Další akcí, na kterou obec získala dotaci je čistírna odpadních vod. Na čistírně by se
měla opravit část vnitřního pláště. Se členy SDH jsme 28. 3. 2015 provedli vyčerpání
čistírny odpadních vod a prohlídku pláště, abychom zjistili jeho poškození a mohli na
základě našich zjištění vypracovat plán oprav. Toto vypuštění a prohlídka byla nutná,
protože odborníci, kteří byli na čistírnu odpadních vod přizváni k posouzení jejího stavu

všechny závady pouze odhadovali nebo tipovali. Do samotného vypouštění se nám
hlavně z finančních důvodů moc nechtělo. Vypuštění a opětovně spuštění ČOV s
uložením kalů, které vozíme do
Kostelce na Hané nás stojí asi
50.000 Kč. Po vypuštění jsme zjis-
tili poškozený (prorezavělý) vnitřní
plášť a poškození uzavírací klapky
(přepouštění kalů). V současné době
zpracováváme zadávací podmínky a
budeme oslovovat zájemce, kteří by
provedli opravu tohoto pláště.
Dotace od Olomouckého kraje je
557.000 Kč. Oprava pláště musí být
provedena nejpozději do konce října
2015. 

Veřejně prospěšné práce 
Zastupitelstvo obce pro letošní

rok schválilo podání žádosti na při-
jetí 8 pracovníků na veřejně
prospěšné práce. Úřad práce naší
obci vyhověl a obec si ve
výběrovém řízení vybrala pracov-
níky na VPP. Těchto 8 pracovníků
bude na obci provádět údržbu zeleně
a úklid veřejného prostranství. Zeleň má na starosti pan Milan Pecina a pan Jaroslav
Obruča se dvěma pracovníky má jako každý rok dělat údržbu chodníků místních ko-
munikací a jednoduché stavební akce. Tito pracovníci mají pracovní smlouvu přes Úřad
práce do konce října 2015. Obec na tyto pracovníky dostává na každého 13.000 Kč.
Obec podala ještě jednu žádost na Úřad práce na Společensky účelné pracovní místo, kde
žádáme o dvě pracovnice, které by měly uzavřenou pracovní smlouvu na jeden rok a
počítáme s nimi na místo prodavačky do obecní prodejny. Toto pracovní místo je také
plně hrazeno Úřadem práce. 

Připravujeme 2015 – 2016
Pro rok 2015 - 2016 připravujeme výstavbu sportovního areálu v okolí fotbalového

hřiště. Jedná se o výstavbu víceúčelového hřiště s umělým povrchem, dětského hřiště a
in-line dráhy. K dnešnímu dni má zastupitelstvo obce zpracovanou studii, jak by měla
všechna sportoviště vypadat. Oslovili jsme dvě firmy, které by měly podat cenovou
nabídku na projektovou dokumentaci ke sportovišti. Zastupitelstvo schválilo podání žá-
dosti o dotaci do programu „Významné projekty Olomouckého kraje“. Žádost byla
podána 15. 4. 2015. Obec žádala o příspěvek 1.900.000 Kč. Zda obec uspěla se svojí žá-
dostí, se dozvíme v červnu 2015. Od projektu rozšíření sportoviště v obci si slibujeme
větší možnosti mládeže najít si sport, který je baví a o který mají zájem.

Ladislav Sypko, starosta obce
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6. ROČNÍK NOVOROČNÍHO POCHODU
Nechce se tomu věřit, ale je to tak. Již pošesté uspořádal náš obecní úřad Novoroční

pochod pro občany naší obce. A popáté byla cílovou stanicí sousední obec Želeč. Staros-
tové obou obcí se opět domluvili na společném setkání na Nový rok u vodní retenční ná-
drže u Želče.

Je čtvrtek 1. ledna 2015. U hasičské zbrojnice v Doloplazech je živo. Příjemné zimní
ráno se sněhem a teplotou -4°C přilákalo tentokráte na start 23 zájemců o tuto tradiční
akci. Jsou mezi námi také občané Dobromilic, Pivína a Němčic nad Hanou. Na startu je
příjemná pohoda a všichni se již těší na společný pochod. Start byl naplánován na 9:30
hodin.  K překvapení přítomných mění starosta obce  Ladislav Sypko trasu pochodu.
Oznamuje, že tentokráte půjdeme jinou trasou ke křižovatce nad Víceměřicemi a potom
přes pole a louky do místa plánovaného společného setkání. Díky mrazivému počasí a
sněhu to půjde, shodují se téměř všichni na startu. Jdeme cestou, necestou. Jak to ale
zvládnou přítomné maminky s kočárky? (paní Dana Vlčková a Hana Doleželová).
Zvládly to!!! Jejich děti spaly a spaly celou cestu, prý jim to drkocání přes nerovný terén
velmi prospívá.

Do místa srazu jsme dorazili oproti minulým ročníkům později, ale nikomu to
nevadilo. Setkání v cíli s občany z Želče bylo více jak srdečné. Organizátoři akce z Želče
připravili ohniště pro opékání, u kterého se za chvíli všichni vesele bavili. Vzájemná
blahopřání s přáním pevného zdraví a pohody v roce 2015 nebrala konce. Ze Želče přišlo
na setkání 27 občanů a tak celkový počet v cíli byl padesát pochodníků. Starostové obou
obcí se v cíli domluvili, že příští vítání Nového roku bude zpestřeno menším ohňostro-

jem na hrázi želečské nádrže. Toto nečekané sdělení bylo přivítáno bouřlivým jásotem
a potleskem přítomných.

Závěrečné společné fotografování bylo krásnou tečkou za vydařeným setkáním
občanů obou partnerských obcí. Ahoj a příští rok na shledanou, loučili se občané obou
obcí a spokojeně a radostně se vydali ke svým domovům.

Závěrečné poděkování patří všem, kteří se této akce zúčastnili a zahájili Nový rok po-
hybem a ne tzv. posilvestrovským “gaučovým“ rozjímáním v teple svého domova.

Miroslav Rohel

TŘÍKrÁLOvÁ  SBÍrKA

v sobotu 3. a 10. ledna 2015 proběhla v naší obci Tříkrálová sbírka. Tři
skupiny koledníků za doprovodu dospělé osoby získaly pro charitu 

celkem 8.326,- Kč.

Doloplazy:
doprovod pan V. Malčík  - 3.442,- Kč

doprovod paní M. Tomášková - 2.548,- Kč

Poličky:
doprovod paní M. Pavlíková - 2.336,- Kč

Charita České republiky 
děkuje všem dárcům 
za jejich příspěvky.
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ZIMA BEZ pŘEKvApENÍ

Letošní zima přinesla o polovinu více srážek než loňská. První sníh napadl o dva
dny dříve než loni a to 2. prosince. Sníh neměl však dlouhého trvání a brzy roztál, ste-
jně jako druhý sníh, který napadl 27. prosince. Měsíc prosinec byl teplotně vyrovnaný
a kopíroval loňský prosinec. I když poslední prosincový týden byl nejchladnější z celé
zimy, přesto měsíc prosinec nebyl mrazivější než loňský. Nejnižší teplota zimy byla
naměřena 28.12.2014 -9,6°C. Měsíc leden 2015 byl teplejší oproti loňsku, měl pouze
pět dní s průměrnou teplotou pod bodem mrazu. První dekáda února rozhodla o tom, že
únor byl o 2°C chladnější nežli loňský. Také druhá polovina března nedosáhla na loňské
teploty, kdy teploty druhé dekády dosahovaly nad 20°C. Také nejteplejší dny 18. a 23.
března 2015 +17,4°C se nemohou měřit s loňskými rekordy. Závěrem lze říci, že letošní
zima nevybočila z dlouholetých průměrů a nevyznačovala se extrémy. Byla dlouhá,
chladnější se srážkami. Poslední březnový den přinesl sněhové přeháňky se silným
větrem. Zdá se, že v tomto chladném duchu se ponese počasí i v dubnu.!

!"#$%& '()*+',& #-./01& !"#$%& '()*+',& #-./01&
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Eva Špačková

MÍSTNÍ ŽENY

Na svátek sv. Valentýna se uskutečnil tradiční Společenský ples. K poslechu a k tanci
hrála kapela Casino - pana Ivo Fišera. Všichni se dobře bavili a na parketě bylo k vidění
plno tanečních kreací, které stály za obdiv. Zúčastněné potěšila bohatá tombola a výborné
občerstvení. Na druhý den se konala dětská diskotéka, kde na děti čekalo plno soutěží a

tance. Do soutěží byli zapojeni i
rodiče s panem starostou a tato
soutěžní disciplína pobavila celý
sál. Děti měly radost také z bohaté
tomboly. Tímto děkujeme všem
sponzorům za podporu. 

Místní ženy spolu s obcí Dolo-
plazy zorganizovali ve dnech
28.3.-29.3.2015 prodejní Ve-
likonoční výstavu, která se
uskutečnila v prostorech kul-
turního domu. Své výrobky vys-
tavoval Domov U Rybníka
Víceměřice, jako každoročně
předvedla své výrobky z papíru pí.
Holubová, jarní květiny byly ze
zahradnictví v Pivíně, krásné
výrobky ze slámy a ručně malo-
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vané kraslice byly od pí. Greplové ze Suchdola, bytové dekorace od pí. Kotkové z
Chropyně, drátkovaná vajíčka od pí. Vlčkové a spousty dalších výrobků, které stály za
obdiv a za které mockrát děkujeme. Dětem se nejvíce líbila živá kuřátka a králíci, které

zapůjčil pan Táborský. Tímto
děkujeme za zapůjčení. Také
děkujeme všem, kteří naši
výstavu navštívili a některé
výrobky zakoupili.

Další akce se
uskutečnila 2. 4. 2015 v
klubovně Místních žen. Na
Velikonoční dílničku přišlo
14 dětí. Pod vedením Dany
Vlčkové a Katky Dostálíkové
si děti vyrobily kuřátka,
slepičky a další velikonoční
dekorace. Děti odcházely
domů spokojené s plnou
náručí velikonočních
výrobků.

Kateřina Dostálíková
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Místní ženy pro Vás připravují:
1. května - Slet čarodějnic závod na kolečkových bruslích, koloběžkách a kolech
10. května - Den matek (besídka)
27. června - Výlet na ukončení školního roku - zámek Boskovice a zámek Lysice
A v měsíci říjnu zájezd na muzikál v Praze (datum i název muzikálu bude včas upřesněn)
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NAŠE FOTBALISTY TrÁpILY SEZÓNNÍ prÁCE

Až na třetím místě od konce dokončili podzimní část fotbalisté oddílu FC Morávia
Doloplazy. Na podzim se jim podařilo zdolat jen Ivaň, Biskupice a Želeč, ostatních osm
soupeřů bylo nad jejich síly. Stejně jako deváté Přemyslovice „B“ tak získaly jen devět
bodů, osmé Biskupice jsou vzdáleny o dva body.

„S bídou jsme se scházeli v jedenácti lidech, je to ale dáno dobou. Zájem o fotbal u
mladých upadá, navíc nám čtyři, pět hráčů základní sestavy pracuje v zemědělství, takže
během sezonních prací nebyli k dispozici ani o víkendu,“ poukázal předseda klubu Petr
Štěpánek. V minulosti se v obci hrála vyšší soutěž, ale v nedávné době také mužstvo
několikrát skončilo na posledním místě. „Jsme malý klub, nejsou lidi. Zranil se nám ne-
jlepší střelec loňské sezóny Jakub Jozek a dlouhodobě také řešíme post trenéra. Jsme bez
něj už rok a kluci potřebují někoho, kdo to povede. Já jsem vypomáhal spíše hráčsky,“
podotkl. Změnit by se naopak mohl kádr, v hledáčku jsou totiž dva hráči a na seznamu
přání je ještě post gólmana. „Ten náš je právě jedním z těch, kteří pracují v zemědělství,
a chyběl nám proti Brodku u Konice, Plumlovu „B“ i Kostelci „B“. Co se týče zimní
přípravy, trénujeme v němčické hale a máme za sebou první přátelák s Uhřičicemi, nyní
bychom chtěli hrát každou neděli až do jara,“ nastínil Štěpánek.

Mužstvu se příliš nedařilo v útoku, celkem osmnáct branek si mezi sebe rozdělilo pět
hráčů. J. Jozek skóroval desetkrát, J. Nakládal pětkrát a V. Fišer, J. Slavíček i T. Žvátora
jednou.

Před jarní částí je ale oddílový šéf optimistou, neboť období sklizní nebude na pořadu
dne. „Chtěli bychom se posunout dopředu, cílem je lepší střed. Nynějších devět bodů
není dobrých, ale jaro to snad zlepší. Snad se bude scházet více lidí,“ zmínil s tím, že
herně na něj ze všech soupeřů udělal největší dojem Kostelec na Hané „B“.
Poděkování předsedy oddílu patří všem, kteří chodí na tréninky a zápasy a cílem je udržet
chod, co nejdéle to půjde. „Máme obavy, že jakmile to jednou skončí, tak už se to neroz-

jede. Takto přemýšlejí i ostatní kluby třeba v Želči, Nezamyslicích „B“, Pivínu „B“. Bo-
hužel ubývá těch, kteří mají fotbal rádi.“ Posteskl si Petr Štěpánek. 

Článek z prostějovského večerníku ze dne 09.03.2015

Musím podotknout, že v neděli 5.4.2015 se na místním hřišti hrál zápas se Želčem a
naši kluci zvítězili 3:0 ! Góly vstřelili - M. Pecina, J. Nakládal a P. Štěpánek.

V neděli 12.4.2015 v zápase s tabulkově lepším Plumlovem „B“ na hřišti v Krum-
síně získali krásný jeden bod. 

Gratulujeme a jen tak dál !! ☺
Zdeňka Fišerová

Z HASIČSKÉHO SBOrU

Jaro se hlásí ku slovu a činnost všech začíná po zimním období ožívat.
Rád bych tedy pozdravil v tomto roce poprvé všechny příznivce hasičského sboru. 
Jak jsem informoval již v podzimním vydání zpravodaje, konalo se podzimní kolo

hry Plamen, ale tím aktivita sboru s mládeží zdaleka neskončila.
Dne 18. 10. 2014 se konal výlet pro naši mládež na Velký Kosíř, do Čech pod

Kosířem a na jiná, pro ně i pro dospělé, zajímavá místa.
Další každoroční akce byla „Posviťme si na strašidla“, která se konala 1.11. Prvním

úkolem dětí bylo najít čerty v zámeckém parku a poté projít strašidelnou stezku za
vysvobození princezny. Přesto, že stezka byla pro malé i větší děti opravdu strašidelná,
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absolvovaly ji velmi statečně všechny, a proto také všechny dostaly sladkou odměnu a
hlavně svým velkým hrdinstvím princeznu vysvobodily.

Další velmi důležitou událostí v činnosti sboru jsou volby do výkonného výboru
SDH. Tyto se konaly na výroční schůzi 6. 12. 2014. Tyto volby se v podstatě konají vždy

ve stejný rok jako volby obecní.
A výsledek těchto voleb je tento:
Starosta SDH: Pecina Zdeněk
Náměstek starosty: Pecina Milan starší
Velitel: Novák Jaroslav
Zástupce velitele: Bátěk Karel
Strojník: Pecina Milan starší 
Referent prevence a výchovné činnosti: 
Rohel Miroslav
Jednatele: Bátěk Karel
Hospodář: Přecechtělová Petra
Vedoucí mládeže: Běhal René
Referentka žen: Gabrišáková Žaneta 
Kronikářka SDH: Komárková Marie
Referent MTZ: Běhal René
Členové výboru: Žurowská Hana, 
Pecina Dušan, Mojtek Jaroslav
Předseda Kontrolní a revizní rady: 
Rohel Miroslav
Člen KRR - revizor: Gabrišáková Žaneta
Člen KRR: Loncová Jana

27. 12. 2014 se konal také již tradiční turnaj ve stolním tenise. Je škoda, že se
sportovního klání účastní tak málo soutěžících.

Další již pravidelnou událostí je každoroční hasičský ples. Nemohu říci, že se
nepovedl, ovšem nadšení z účasti se také velmi nekonalo. Letošní účast byla spíše pod-
průměrná a můžeme se jen dohadovat nad příčinou. Nakonec se ovšem ti co dorazili,
pobavili a o to jde především.

Pokračovali jsme soutěží „Čelčický uzel“, kde ve velké konkurenci vybojovali naši
mládežníci tyto místa: 
Družstva starší žáci 5. místo
Jednotlivci starší žáci Žurowská Lucie 15. místo

Pavlíková Martina 18. místo
Jednotlivci mladší žáci Komárek Vít 10. místo

Doležel Jiří 43. místo
Jako poslední soutěžili vedoucí mládeže, kde Běhal René vybojoval 5. místo. Není

bez zajímavosti, že ačkoliv si časově oproti loňskému roku polepšil, tak umístění měl o
jedno místo horší a to jen dokazuje, že rivalita se zvětšuje a každý tým se snaží i své již
tak velmi dobré výsledky ještě zlepšit.
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Umístění se mohou zdát, že nejsou zázračná, ale družstev starších žáků bylo 14.,
tudíž jsme se umístili v lepší první polovině a rovněž v jednotlivcích to nebylo
jednoduché, protože mladších žáků bylo přes 60 a starších dokonce přes 70. Při tomto
výčtu když vzpomenu na to, že se zde prezentovaly i družstva z okresů Kroměříž, Přerov
a Zlín, tak bylo umístění našich soutěžících velmi uspokojivé.

No a na úplný závěr, abych nezapomněl, zatím jedna z nejdůležitějších akcí letošního
roku - obecní úřad zakoupil sice ojetý, ovšem velmi zachovalý dopravní devítimístný au-
tomobil, který nahradí naši již zastaralou Avii a zajistí rychlejší přejezdy členů jednotky
k nenadálým událostem, ale hlavně bezpečnější přejezdy dětí na soutěže a jiné akce.

Za SDH Doloplazy Karel Bátěk
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O TOM jAK jSME vÍTALI jArO . . .

Jako už několik minulých roků, tak i letos se naše mateřská škola stala pořadatelem
dětského karnevalu s názvem „ Veselé vítání jara“. Přípravy nebyly dlouhé, ale jak se

blížil termín konání - 23. březen
2015 - a přibývalo sluníčka, děti
se moc těšily. Občerstvení bylo
zajištěno (vlastní zákusky od tety
Jitky), navíc jsme ještě dostali
krásný dort dinosaura od
maminky Richterové z Ivanovic.
Potěšily nás sponzorské dary od
místních žen, hasičů, Obecního
úřadu i od jednotlivců nejen z řad
rodičů. Poslední přípravy
proběhly ještě v sobotu ráno a pro
děti je konečně 14:00 hod. Sál
kulturního domu se zaplnil do
posledního místa - rodiče, prarodiče s dětmi v krásných maskách z Doloplaz i z okolí,
všichni se přišli bavit. Zahájení bylo průvodem masek a potom už se tancovalo s pís-
ničkami, které pouštěl p. Mrnka. Děti si vyzkoušely několik soutěží, zpívaly a před-
nášely. Potom ještě proběhla bohatá tombola - vyhrál určitě každý, cen bylo hodně. Celé
odpoledne uběhlo rychle, venku svítilo krásně sluníčko, opravdu jaro. 

Jak to všechno proběhlo ve veselé náladě se můžete podívat na webové stránky naší
mateřské školy. Finanční výnos bude použit na školní výlety a fotografie na konec škol-
ního roku.

Škoda, že svátky jara - velikonoce - měly tak chladné počasí. Že bychom to jaro
špatně uvítali? Snad ne, snad už zima ukončí svou vládu a my se budeme radovat z
hezkého počasí.
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NEMÁME prÁvO ZApOMÍNAT

Bylo to jako dnes. Jaro v plném rozpuku a vrcholilo šest let druhé světové války,
rozpoutané hitlerovským Německem. Také pro naši Doloplazskou obec s místní
Poličskou částí, byly poslední dny dubna 1945 osudovým obdobím, v němž fašizmus byl
velkými lidskými a materiálními ztrátami poražen. 

Je tomu už neuvěřitelných dlouhých sedmdesát let, v dějinách lidstva čas poměrně
krátký, v životě člověka nesmírně dlouhý. Osvobození obce a okolních vesnic a měst,
jednoznačně demonstrovalo bojovou soudržnost a přátelství zpečetěné krví vojáků rudé

armády, rumunských jednotek i československého
armádního sboru.
Poslední dubnové dny v roce 1945 a následný měsíc
květen před sedmdesáti lety jsou pro nás žijící
výzvou k uctění památky všech padlých, kteří nám
přinesli mír. Bojovali a umírali tehdy všichni bez
rozdílu rasy, pohlaví či náboženského vyznání. Rvali
nás ze smrtelné náruče bestií a zrůd poblázněných
nacizmem a fašizmem. 
My tu ale žijeme ve druhé desítce let třetího tisí-

ciletí. Je tu dostatek moudrosti a pochopení nejen u stávajících, ale i nastupujících poli-
tiků k současné realitě světového vývoje?

SpOLEČENSKÁ KrONIKA

Narodili se: Matěj přecechtěl
jaroslav josef polášek

Životní jubileum oslavili: paní Mária Mančíková
paní jaroslava Křepelková

Opustily nás:

paní Marie Májová 
paní darina Bučková

Oslavenkyně paní 
Jaroslava Křepelková
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Je naší morální povinností uctít památku všech těch bezejmenných padlých a to tím,
že si na ně alespoň vzpomeneme. Také vzpomeňme, že ve válečné hrůze a bojích, onoho
29. dubna 1945 v časných ranních hodinách se svobody nedožil pan Josef Hromada z č.p.
12 a paní Anna Revíková z č.p. 32 a jejich ostatky jsou uloženy u pomníku v Poličkách.
Nedopusťme, abychom museli zažít hrůzy a zvěrstva války. Nedopusťme lhostejnost,
násilí, bezpráví a nespravedlnost. Jsme součástí evropského společenství. Na počátku
třetího tisíciletí je hodně nevyzpytatelných otázek. Odpověď na ně budou i nadále psát
životy lidí, následné dny, měsíce a roky. V dnešní době není mnoho radostí, svět prochází
další velkou zkouškou. Bylo by dobré přestat s výkřiky, které možná aktérům přinesou
momentální popularitu,  ale ve své podstatě znamenají neúctu k těm, kteří položili své
životy.

Vzpomeňme si v tichosti na ty obrovské oběti, které byly za naši svobodu položeny.
29. a 30. duben a následné první květnové dny roku 1945, nechť jsou nejen připomínkou
sedmdesátého výročí osvobození od německého fašismu, ale budou navždy úctou a
pokorou k těm, kteří položili své životy, abychom my mohli žít.

Miloslav Lužný, duben 2015

TŘÍdĚNÍ OdpAdŮ

Sdělujeme občanům, že od 1. 1. 2015 vyšla novela zákona a naší povinností je za-
vést oddělené třídění kovových odpadů.

Kovový odpad: (čisté konzervy od pokrmů, plechovky od piva a nápojů apod.) je
možné již v současné době odkládat do žlutých kontejnerů společně s plasty.

Ostatní kovy lze uložit na všech sběrných dvorech odpadů RESPONO, a. s.
pro naši obec je sběrný dvůr v Ivanovicích na Hané, Husova 827/27:

Otevírací hodiny: 
pondělí 13:00 - 18:00
Úterý Zavřeno
Středa 13:00 - 18:00
Čtvrtek Zavřeno
Pátek Zavřeno
Sobota 08:00 - 12:00
Neděle Zavřeno

Skladování a likvidace nebezpečného odpadu. Zpětný odběr elektrospotřebičů. Za-
jištění rekultivace skládek a odstranění černých skládek. Třídění domovního a
průmyslového odpadu, oleje. Svoz biologicky rozložitelného odpadu. 

Obecní úřad Doloplazy

Upozornění pro občany místní části Poličky - vzhledem k tomu, že stále častěji

dochází k záměně došlé pošty, prosíme občany místní části Poliček, aby psali do své

adresy doloplazy - poličky č., předejdete tím možnosti, že nedostane do rukou

poštu, kterou očekáváte…… děkujeme

vÍTE, ŽE . . .

. . . vÍTÁNÍ OBČÁNKŮ BUdE Od 01. 07. 2015 prOBÍHAT ZA SpLNĚNÍ
NOvÝCH pOdMÍNEK?

- matka dítěte má v obci Doloplazy trvalý pobyt
- matka dítěte trvale žije v obci Doloplazy a platí zde místní poplatky
- není trvale hlášena na č. p. 15
- nemá dluh na místních poplatcích
- finanční příspěvek bude použit na potřeby dítěte

. . . vÝBĚr  MÍSTNÍCH  pOpLATKŮ  BUdE Od rOKU 2016 prOBÍHAT Od
1. 2. - 30. 4. pŘÍSLUŠNÉHO KALENdÁŘNÍHO rOKU?

. . . OBECNÍ prOdEjNA BUdE MÍT LETOS NOvOU SEdLOvOU STŘECHU?

. . . NA BUdOvĚ NAŠÍ MATEŘSKÉ ŠKOLY jSOU NOvÉ BEZpEČNÉ
vCHOdOvÉ dvEŘE?

. . . OLYMpIÁdA MATEŘSKÝCH ŠKOL prOBĚHNE I LETOS 29. 5. 2015? A
BUdE TO jIŽ 10. rOČNÍK?

. . . NA NAŠICH WEBOvÝCH STrÁNKÁCH NYNÍ NALEZNETE OdKAZ NA
HASIČSKÝ ZÁCHrANNÝ SBOr OLOMOUCKÉHO KrAjE, KdE ZÍSKÁTE
UŽITEČNÉ rAdY v BĚŽNÉM ŽIvOTĚ I v KrIZOvÝCH SITUACÍCH?

. . . pOKUd NEZASLECHNETE HLÁŠENÍ OBECNÍHO ÚŘAdU, MŮŽETE SI
HO NYNÍ pŘEČÍST NA NAŠICH WWW STrÁNKÁCH?

. . . jE v jEdNÁNÍ MOŽNÁ ZMĚNA v OBECNÍ prOdEjNĚ A TO pŘECHOd
Od SpOL. ENApO NA dOdAvATELE CBA?

. . . OBEC dOLOpLAZY ZAKOUpILA NOvÉHO HASIČSKÉ AUTO ZA
100.100,- KČ A pOTÉ prOdALA STArOU HASIČSKOU AvII ZA 25.000,- KČ?
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. . . OBEC dOLOpLAZY pLÁNUjE OdprOdEj ÚprAvNY vOdY A NYNÍ SE
ZprACOvÁvÁ jEjÍ OdHAdNÍ CENA?

. . . v OBCI pŘIBUdE NOvÉ OSvĚTLENÍ? 
V této době pracujeme na novém osvětlení v  obci a to u paní Křepelkové č.p. 24 a
později přibude i u fotbalového hřiště.

. . . v MINULÝCH dNECH prOBĚHLO jEdNÁNÍ S vEdENÍM ZÁvOdU
ŽpSv dOLOpLAZY O ZLEpŠENÍ SITUACE v OBCI?
Na základě připomínek občanů se uskutečnilo jednání s vedení místního závodu ŽPSV
s tím, že ředitel závodu slíbil, že se omezí prašnost v obci (častější zametání v závodu),
hlučnost a slíbil také výsadbu nových stromu od železničního přejezdu ŽPSV po křižo-
vatky u školky. 

. . . dO FOTBALOvÝCH ŠATEN UŽ vEdE pITNÁ vOdA?
V minulých dnech byla napojena pitná voda z místního vodovodu do fotbalových šaten
a kluci se konečně můžou sprchovat v čisté vodě.

. . . . SE v NAŠEM KONTEjNErU NA OdĚvY vYBrALO v LOŇSKÉM rOCE
894 KG OdĚvŮ A BOT?

. . . . v MĚSÍCI BŘEZNU prOBĚHL NA OBECNÍM ÚŘAdĚ AUdIT? A TENTO
AUdIT dOpAdL NA vÝBOrNOU?

Uvedené ceny jsou včetně DPH.
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TUrNAj v pING-pONGU 27. 12. 2014
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pOZvÁNKA NA OLYMpIÁdU

STŘÍpKY Z HASIČSKÉHO vÝLETU ŽÁKŮ A dOrOSTU
18. 10. 2014

Svačina na Velkém Kosíři

Na rozhledně
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Ze zámeckého parku v Čechách pod Kosířem

Velikánský dort za úspěšnou reprezentaci mladých (pekla p. Hrubá a chutnal výtečně)

Opékání špekáčků pod rozhlednou

V polygonu na HZS - největší zážitek většiny mladých hasičů
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Spalo se na „hasičce“

Hasičský záchranný sbor Prostějov - nový člen HZS?

Morseova abeceda - u některých první seznámení

Před hasičským muzeem v Čechách pod Kosířem


